



GCSU Statement on International Day Against Homophobia, Transphobia and Biphobia (May 17)

On this International Day Against Homophobia, Transphobia, and Biphobia, the GCSU stands in solidarity with members of the LGBTQ2+ community to denounce all violence and discrimination based on sexual orientation, identity, and expression. All people - regardless of how they identify and who they love - are entitled to be treated equally and respectfully. We will continue to work tirelessly to ensure that all spaces within our community are inclusive and free of discrimination of all and any kind.

La déclaration de l'AÉCG sur la Journée internationale contre l'homophobie, la transphobie et la biphobie (17 mai)

En cette Journée internationale contre l'homophobie, la transphobie et la biphobie, l'AÉCG est en solidarité avec les membres de la communauté LGBTQ2+ pour dénoncer toute la violence et la discrimination basée sur l'orientation, l'identité et l'expression sexuelles. Toutes les personnes, indépendamment de la façon dont elles s'identifient et de qui elles aiment, ont le droit d'être traitées de façon égale et respectueuse. Nous continuerons à travailler sans relâche pour que tous les espaces de notre communauté soient inclusifs et exempts de toutes les formes de la discrimination.

